
Verslag voorjaarsvergadering PvdA Heemstede 29 maart 2017 
 
Aanwezig: Jan Apon, Bob Hilarius, Dirk Grijns, Coby Kroon, Gerda Luesing, Sjaak Struijf 
(voorzitter), Pieter van der Hoeven (secr. notulist) 
 
Afwezig met kennisgeving: Leendert Ruitenberg (penningmeester), Marie José Nelissen 
(raadslid), Noortje Hermsen, Johan Maas (raadslid), Joke Ruitenberg, Marijke de Jong, 
Saskia Noorman, Hans Limper, Gilles Izeboud en Willemien Ruygrok. 
 
Voorstellen 
 Er zijn twee nieuwe leden aanwezig in Heemstede, één ingekomen uit Haarlem en 
een geheel nieuw PvdA-lid (overigens meldt de secretaris, dat zijn zoon eerder deze week 
zich ook meldde als PvdA-lid; op de vraag van de voorzitter hoe lang dit nieuwe lid nog in 
Heemstede woonachtig blijft, antwoordde diens vader te hopen dat zijn zoon zich spoedig 
aan zijn ouderlijk huis ontworstelt). Voor de nieuwe Heemsteedse leden doen wij een 
voorstelronde. 
 
Mededelingen 
 Naar aanleiding van de afberichten meldt Pieter van der Hoeven, dat Marie José 
Nelissen helaas nog steeds ziek is. Zij moest derhalve haar functie als raadslid tijdelijk 
neerleggen. Sjaak Struijf neemt tijdelijk haar raadslidsmaatschap waar. Marie Josés 
ziekteverlof moet verlengd worden. 
 Haar beoogde opvolgster, Noortje Hermsen, is medio maart bevallen van haar kind; 
zij kan in juni als raadslid aantreden en is daarvoor zeker beschikbaar. Daarom stelt het 
bestuur voor, dat Sjaak Struijf nog tot de zomer de functie van raadslid waarneemt. Sjaak 
is tevens afdelingsvoorzitter. In juni treedt dan ofwel Noortje aan, ofwel hervat Marie José 
haar rol. 
 Een dubbelfunctie voor Sjaak Struijf is uiteraard in principe een niet gewenste 
combinatie, die uit nood geboren is. De afdelingsvergadering stemt in met deze oplossing 
met de kanttekening dat waar het functioneren van de fractie in het bestuur aan de orde 
komt, Sjaak zich hierbuiten houdt. 
 
Verslag vorige vergadering 
 Wordt onder dankzegging aan de notulist goedgekeurd. De notulist constateert 
daarbij evenwel dat hij in gebreke is gebleven om de overdracht van ons archief aan het 
NH-archief op enige wijze te vieren. Hij zegt toe dat alsnog te doen. 
 
Verkiezingen 
 De TK-verkiezingen waren natuurlijk dramatisch. Ook voor Heemstede was het 
percentage PvdA lager  dan ooit. Een lichtpunt, meldt Pieter van der Hoeven, is dat tot nog 
toe het percentage PvdA-stemmers altijd onder het landelijk gemiddelde lag, maar deze 
keer was het gelijk aan landelijk. Een compliment voor onze gezamenlijke campagne! 
 Naar aanleiding van de uitslag de volgende opmerkingen: 
- het ontbrak aan jeugd  (jeugdig elan) op de lijst; 
- geforceerd politiek correct; 
- de lijsttrekkersverkiezing deed meer kwaad dan goed; 
- Spekman had meteen weg moeten gaan; 
- goed dat Spekman de ontslagronde op het PB wil afronden, maar daarmee regeert hij 
over zijn graf; 
- hoe dan ook niet meedoen in volgende coalitie. 
 
Vaststelling stukken 



a. Het jaarverslag 2016 wordt goedgekeurd. De aanwezigen zijn blij met de aanwas van 
jongere leden. 
b. De kascontrolecommissie, bestaande uit Coby Kroon en Jan Limper, spreekt haar 
tevredenheid over de overgelegde stukken. Op haar voordracht déchargeert de 
vergadering het bestuur voor het financieel beleid 2016. Wij bedanken onze 
penningmeester voor zijn inzet. 
c. Voor 2017 wordt de kascommissie gevormd uit Coby Kroon (zittend lid) en Gerda 
Luesink. Voor bestuursfuncties hebben zich helaas nog geen nieuwe kandidaten gemeld. 
 
Samenwerking met andere afdelingen 
 Ter verduidelijking wordt opgemerkt, dat het samenwerking betreft met betrekking tot 
huishoudelijke taken van afdelingen: het organiseren van jaarvergaderingen, kasbeheer, 
website, ... 
 De vergadering stemt met verdere regionale samenwerking in, mits de lokale 
aspecten inhoudelijk (en evenwichtig) vertegenwoordigd blijven en mits het locale bestuur 
onafhankelijk blijft van de fractie. Met inachtneming van deze uitgangspunten kan het 
bestuur namens de afdeling verder praten over samenwerking. 
 Het zou prettig zijn de samenwerkingsvorm schematisch te tekenen, dan weten wij 
waaraan wij toe zijn. 
 
Raadssamenwerking met GroenLinks 
 Op HBB-initiatief is er een HBB-GL-PvdA-enquête uitgezet onder de ondernemers op 
de Binnenweg over de inrichting daarvan. 
 
Campagne gemeenteraadsverkiezingen 
 Locale zichtbaarheid is goed in dit verband. Daarom is Pieters voorstel om nog een 
viertal canvasacties te organiseren - te beginnen in juni - en daarnaar te verwijzen in de 
laatste-dag-flyers. Leuk, maar dan moeten er wel mensen meedoen. Doe mee. 


